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Menighedsråd Gørlev-Bakkendrup: 
Formand Mona Hansen 
Næstformand og kirkeværge Bjørn W. Jacobsen 
Kasserer og kontaktperson Bent Peetz 
Kirkeværge Gunhild Hansen 
Sekretær sognepræst Curt Hartvig-Clausen 

Sognepræst Tina C. Salling 
Liselotte Sebber Andreasen 
Preben Pedersen 
Jens Marqvard Christensen 
Medarbejderrepræsentant Marianne Eggert Kristoffersen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Suppleanter: 
Helga Elisabeth Ipsen 
 
Afbud fra:  
 
Fraværende: Ingen 
 
Kopi til:  
Regnskabsfører Helle Lundgaard Edvardsen  
Referent: sekretær Tove Røen 

  
  

DAGSORDEN: 

1 Godkendelse af dagsorden 

 Dagsordenen blev godkendt 

2 Godkendelse af referat 

- referat fra 3. oktober 2023 

 Referatet blev godkendt 

3 Godkendelse af 3. kvartalsrapport- bilag vedlagt 
herunder: 

3.1. Info om merforbrug på 76.987,92 kr. 
3.2. Ansøgning til Kalundborg Provsti om frigivelse af midler fra 

indestående i stiftsmidlerne 
3.3. Ansøgning til Kalundborg Provsti om 5% midler  

 Bent Peetz redegjorde omkring merforbruget på de ca. 77.0 kr. som 
umiddelbart ikke ser så godt ud. Men fakta er, at Menighedsrådet sender 
ansøgning på 26.000 kr. fra 5% midlerne til dækning af uforudset udgift til 

ekstra pension til præstesekretæren samt ansøgning om frigivelse af midler 
på 162.262,14 kr. fra indestående i stiftsmidlerne, heraf vedrører de 41.000 

kr. regnskab 2023. 
Derudover kommer der knap 40.000 kr. fra CERIUS på flytning af 
transformator samt ledningsnedlægning på grunden. 

Menighedsrådet var enige og godkendte at Bent Peetz sender ovennævnte 
ansøgninger umiddelbart efter MR-mødet. 

4 Stillingtagen til kirkelige handlinger om søndagen udenfor 
gudstjenester 

 Spørgsmålet er opstået, da der netop har været afviklet en bisættelse på en 
søndag. Denne opgave var helt speciel.  
Curt redegjorde for vigtigheden af at have Menighedsrådets klare holdning 

til kirkelige handlinger udover barnedåb om søndagen.  

Menighedsrådet var helt enige om håndteringen af dette, og besluttede, at 
skulle situationen opstå igen, kan det kun godkendes/accepteres, hvis det er 

en helt ekstraordinær opgave, og hvis det er aftalt med præsterne og 

efterfølgende med personalet, ellers vil det ikke blive muligt. 

5 Teleslyngeanlæg 
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 Kirkens teleslynganlæg har ikke virket i længere tid. 
Menighedsrådet besluttede, at der skal en konsulent ind over, som kan være 

behjælpelig med at belyse muligheder om forslag til nyt anlæg, som passer 
til Gørlev Kirke. 

Kirkeværgen kontakter en konsulent. 
 

6 Lys på kirken 

 Gunhild forespurgte til Menighedsrådet holdning til lys på kirken i forbindelse 

med julen. 
Menighedsrådet besluttede, at der som sidste år kun vil være lys på kirken 
juleaften, samt 1. og 2. juledag. 

 

7 Valg 

 1. Valg af formand   Mona Hansen 
2. Valg af næstformand  Bjørn W. Jacobsen 
3. Valg af kirkeværge  Gørlev: 

    Gunhild Hansen 
    Bakkendrup: 

    Bjørn W. Jacobsen 
4. Valg af kasserer   Bent Peetz 
5. Valg af regnskabsfører uden for Rådet RAS 

6. Valg af sekretær uden for Rådet sekretær Tove Røen                                                                                                      
7. Valg af kontaktperson  Bent Peetz 

8. Valg af bygningssagkyndig  John Carlsson og Søn  
    v/ Ulf Carlson 

9. Valg af underskriftsberettigede og tegningsberettigede: 

formand Mona Hansen og næstformand Bjørn W. Jacobsen 

Valg af stående udvalg 

a. Forretningsudvalg  Menighedsrådet 
b. Budget og økonomiudvalg  Menighedsrådet 

c. Kirke- og kirgårdsudvalg  Menighedsrådet undtaget  
    kirkeværgerne 

d. Præstegårdsudvalg  Bjørn W. Jacobsen NF og 
    Gunhild Hansen 

e. Aktivitetsudvalg (Tirsdags træf) Gunhild Hansen og 

    Grethe Christiansen 
f. Pressechef- annoncer,  

kommunikation m.v.  Ad hoc-udvalg for tilfældet 
g. Valgbestyrelse  

herunder formand for valgbestyrelse Jens Marqvard Christensen 

    Liselotte Sebber Andreasen 
    Preben Pedersen 

    Bent Peetz - formand 
h. Byggeudvalg    Preben Pedersen 

    Gunhild Hansen 
    Curt Hartvig-Clausen 

    Bent Peetz – formand 

8 Orientering fra byggeudvalget 

 Bent Peetz orienterede fra overværelsen af det seneste Provstiudvalgsmøde 
den 25. oktober 2023. Udvalget var positiv stillet overfor forslaget, og 

forventer at det kan blive endelig godkendt på november mødet. 

9 Meddelelser fra kasserer og kontaktperson 
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 Bent Peetz oplyste, at der nu er afviklet MUS-samtaler med alle 
medarbejdere. 

10 Information 

 Information om absolut sidste frist for aflevering af materiale til næste 
kirkeside er tirsdag den 5. december 2023 – annoncen kommer i Ugeavisen 
Kalundborg i uge 51. 

Bent Peetz opfordrede til at vi som udgangspunkt samler al annoncering på 
”Kirkesiden”, herunder alle aktiviteter og andre kirkelige oplysninger, 

koncerter, Tirdagstræf m.v., så vi undgår små ekstra annonceringer i løbet 
af året. 
Kirkesiden forventes planlagt til at blive indrykket i Ugeavisen 4 gange 

årligt.  

11 Eventuelt  

 Bent spørger ind til skimmelsvamp i Præstegården om der er taget handling 
på dette. Gunhild Hansen følger op på opgaven. 

 
Der blev omtalt Menighedsmøde i Raklev angående opfordring til frivillig 

deltagelse i både menighedsråd, aktivitetsudvalg, sociale medier m.v. 
Det er vigtigt at få tilslutning til dette og også vigtigt at få tilknyttet yngre 
deltagere. 

 
Gunhild Hansen har modtaget kontakt fra konsulent Henning Jensen, som 

spørger ind til status på udbedringen af bille angrebet i Bakkendrup Kirke. 
Bjørn W. Jacobsen oplyser, at udbedringen foregår planmæssigt. 
 

Angående beskadiget flisegang ved Bakkendrup Kirke. Gunhild Hansen 
spørger ind til hvem, der betaler for udbedringen. 

Bjørn W. Jacobsen oplyser, at der er sat gang i istandsættelsen.  
Da MR ikke i tilbudsgivningen har stillet krav til mureren om at udlægge 
køreplader/jernplader ved løsning af opgaven, er det MR selv, som skal 

dække udgiften til istandsættelsen.   
 

Næste Menighedsrådsmøde - tirsdag den 5. december 2023 

 

Underskrevet af: 

Preben Pedersen, Curt Hartvig-Clausen, Jens Marqvard Christensen, Bjørn W. 

Jacobsen, Gunhild Hansen, Mona Hansen, Bent Peetz, Liselotte Sebber Andreasen og 

Tina Charlotte Salling. 


